
 

 

Protokół Nr XXVIII/18 

z sesji Rady Gminy Grabowo odbytej w dniu 1 sierpnia 2018 r. w sali narad Urzędu Gminy 

Grabowo. 

Początek posiedzenia - godzina 9.00 , zakończenie – godzina 9.45. 
Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy - p. Janusz Wiśniewski, protokołował p. Wioletta 

Wiszowata . 

 
Radni obecni na sesji według załączonej listy obecności (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
protokołu). 

 
Ponadto w sesji udział wzięli 
Ponadto, w sesji udział wzięli: 

1) Wójt Gminy - Andrzej Piętka, 

2) Sekretarz Gminy- Marek Cwalina, 

3) Dariusz Trzonkowski –  Prezes OSP w Grabowie 

4) pracownicy UG Grabowo: 

- Konrad Wysk - podinspektor 

- Izabela Konopka - podinspektor, 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku dziennego. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzednie j sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

4. Podjęcie uchwał dotyczących finansów gminy Grabowo: 

      a) w sprawie zmian w budżecie gminy Grabowo na rok 2018. 

b) w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2029, 

5. Zapytania, wolne wnioski. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Przebieg obrad 

 

Ad. 1.  XXVIII sesję Rady Gminy Grabowo otworzył  Przewodniczący Rady Gminy p. Janusz 
Wiśniewski, który stwierdził prawomocność obrad. Rady przedstawił radnym proponowany 

porządek dzienny obrad. 
 
Radni nie zgłosili uwag do proponowanego porządku posiedzenia. 

 

Ad. 2. Przewodniczący poinformował, że treść protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy była i jest dostępna 

w pokoju obsługi rady gminy oraz na stronie BIP Urzędu Gminy Grabowo.  

Radny p. Marek Zielonka zgłosił uwagę  do treści protokołu z poprzedniej sesji (treść poprawki stanowi 

załącznik  Nr 2 do protokołu) 

 Protokół uwzgledniający poprawkę przyjęty został jednogłośnie. 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 radnych. W głosowaniu jawnym spośród obecnych 13 

radnych, za przyjęciem protokołu z poprawką głosowało 13 radnych. Nie było radnych głosujących 
przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 
 

Ad.3. Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej omówiła i uzasadniła konieczność jej podjęcia 



p. Izabela Konopka- Podinspektor UG (projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

Wniosków merytorycznych do treści przedłożonego projektu uchwały nie wniesiono. 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie opłaty targowej (uchwały 

XXVIII/173/18 stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Na stan 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 radnych. W głosowaniu jawnym spośród obecnych 13 

radnych, za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Nie było radnych głosujących 
przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 
 

 

Ad.4a Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 r. omówił i uzasadnił 

konieczność jej podjęcia Wójt Gminy p. Andrzej Piętka (projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu).  
Wójt zwrócił uwagę na zadania inwestycyjne :przebudowa drogi gminnej w Konopkach Monetach, 

zakup samochodu strażackiego i budowę otwartej strefy aktywności. 
 

W dyskusji radny p. Matek Zielonka poruszył sprawę opiniowania projektów uchwał przez Komisję 
Gospodarczą i Finansów. W odpowiedzi Wójt Gminy stwierdził, że częstotliwość posiedzeń komisji 
wynika z jej planu i potrzeb. O zwołaniu Komisji decyduje Przewodniczący Komisji. 

 
Wniosków merytorycznych do treści przedłożonego projektu uchwały nie wniesiono. 

 
Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 r. została przez radnych przyjęta (Uchwała 
XXVIII/174/18 stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 
Na stan 13 radnych, w głosowaniu jawnym spośród obecnych 13 radnych, za przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 10 radnych, 3 osoby wstrzymało się od głosu. Nie było radnych głosujących 
przeciw. 
 

Ad.4b Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-
2029 omówił i uzasadnił konieczność jej podjęcia Wójt Gminy p. Andrzej Piętka (projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  
 

Wniosków merytorycznych do treści przedłożonego projektu uchwały nie wniesiono. 

 
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2029  została przez 

radnych przyjęta (Uchwała XXVIII/175/18 stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
 
Na stan 13 radnych, w głosowaniu jawnym spośród obecnych 13 radnych, za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 10 radnych, 3 osoby wstrzymało się od głosu, nie było radnych głosujących przeciw.  

 
 

 

Ad. 5.  W tym punkcie Wójt Gminy poinformował radnych o  postępowaniu przetargowym i wyborze 

wykonawcy na modernizację dróg: w Golankach, Łebki-Duże – Grabowo. Stwierdził, że 

modernizacja dróg została przeprowadzona w oparciu o dokumentację projektów-techniczną i w 

uzgodnieniu Podlaskim Urzędem Wojewódzkim. 

Radni zgłosili następujące zapytania: 

Radni: p. Michał Skrodzki, p. Małgorzata Konopka: 

Kiedy będą prowadzone dalsze bieżące remonty dróg  min. drogi w Konopkach-Białystok, droga 

Wojsławy-Obrytki? 



Radna p. Jadwiga Milewska: 

Czy wprowadzone zostanie ograniczenie prędkości na drodze powiatowej Kolno-Grabowo? 

 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy: 

1. Zwirowanie dróg gminnych  odbywa się sukcesywnie w ramach środków funduszy soleckich. 

Droga Wojsławy-Obrytki jest droga powiatową. Planowane jest spotkanie ze Starostami: 

Kolneńskim i Grajewskim, Burmistrzem Miasta Szczuczyn w  sprawie jej remontu.  

2. Ograniczenie prędkości na drodze powiatowej leży w gestii Powiatu Kolneńskiego. 

 

Ad. 6. Po wyczerpaniu ustalonego porządku dziennego obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXVIII 

sesję.  

 

Protokołowała:        Przewodniczący 

Wioletta Wiszowata       Rady Gminy 

         Janusz Wiśniewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


